
درست 11 سال بعد از اینکه در دوران علی کفاشیان، رئیس سابق فدراسیون 
فوتبال در فوتبال ایران سقف قرارداد تعیین شد و این امر بیشتر از یک فصل 
یاست مهدی تاج بر فدراسیون فوتبال این قانون  دوام نیاورد، این بار در زمان ر
به شکل دیگری و با بسط آن به هزینه های کل تیم با اسم سقف بودجه مصوب 
و عملیاتی شـــد. این در حالی اســـت که با اتفاقاتی که در روزهای اخیر رخ 
داده و با شکســـته شـــدن رای کمیته انضباطی، حالا ضمانت اجرایی قانون 
جدیـــد حتـــی به یک فصل هم نرســـیده و در همان نیم فصـــل کارایی و التزام 

خود را از دست داد. 
نکته قابل توجه در این بین به صحبت های رئیس ســـابق فدراســـیون فوتبال 
مربوط می شـــود. گویی این ماجرا دوباره بعد از 11 ســـال تنها با تغییر مدیران و 
یگرانـــی کـــه در ایـــن اتفاق نقش ایفا کرده بودند در برهـــه زمانی فعلی تکرار  باز
شـــده اســـت. جایی که کفاشـــیان بعد از این ســـال ها در گفت و گویی اذعان 
کره  می دارد: »در همان زمان هم که مدیران باشگاه ها برای عقد قرارداد وارد مذا
می شـــدند، چون به هم اعتماد نداشـــتند و ضابطه ای هم برای اجرایی شدن 
قانون وجود نداشـــت و می دانســـتند که می توانند از زیر این قانون فرار کنند، 
یکن می دادند و درنهایت هم  یا زیرمیزی می دادند و یا قول های دیگری به باز
ی نیز به وضوح درحال  ی می بستند.« اتفاقی که در فصل جار یک قرارداد صور
گرچه هنوز مستنداتی در خصوص این تخلفات به صورت  رخ دادن است و ا
شـــفاف منتشـــر نشده اما پیگیری حواشـــی فوتبال ایران نشان می دهد بعد از 
11 سال همچنان با ایجاد قانون سقف بودجه و با تخلفاتی که صورت گرفته 

ی همان پاشنه می چرخد!  است،  در به رو
جالب اینکه علی کفاشیان از تایید باشگاه ها در این خصوص اظهاراتی را 
مطرح کرده و عنوان داشته: »با تصمیم همه باشگاه ها این قانون گذاشته شد 
و همه به به و چه چه کردند اما هیچ کدام آن را رعایت و اجرا نکردند. پس وقتی 
که قانونی اجرا نمی شود، شکل بدی پیدا می کند.«  که در همین پیش فصل 
ی از  ی نیز دقیقا همین امر رخ داده و این بار هم با تایید و تشویق بسیار جار
باشـــگاه ها این امر رقم خورده و این قانون بدون اینکه فکری به حال عواقب 

آن شود و حتی ضمانت اجرایی داشته باشد به تصویب رسید. 
اما حالا و با شکسته شدن رای کمیته انضباطی )به غلط یا درست( ضمانت 
اجرایی هر قانون دیگری در فدراسیون فوتبال تا حدودی خدشه دار شده و از 
بین رفته تا بار دیگر روسیاهی به زغال بماند. حال اینکه اتفاق اخیر چه تبعاتی 

می تواند داشته باشد برخی از آثار آن مثل جنگ و جدال بی فایده ای که بین 
ی و به عینه قابل مشاهده خواهد بود اما برخی دیگر  باشگاه ها ایجاد شده، فور
ی مانند  در دراز مدت باعث می شود تا نقش اجرای قوانین در رشته پرطرفدار

فوتبال رنگ باخته و تازه از اینجا مشکلات فوتبال ایران آغاز خواهد شد. 

   فوتبالایراندوبارهبهشتدلالانمیشود
سال های سال است که تلاش می شود در فوتبال ایران جلوی پدیده دلالیسم 
گرفته شـــود. این در صورتی اســـت که هرچقدر در این زمینه تلاش می شـــود تا 
این امر کمرنگ شده و پای دلالی از فوتبال ایران قطع شود، اما با تصمیمات 
یک شـــبه ای که به عواقب آن فکر نمی شـــود؛ دوباره این بحث شدت گرفته و 
حالا نیز با از بین رفتن ضمانت اجرایی قانون سقف بودجه و تلاش باشگاه ها 
برای تقویت خود در نیم فصل دوم بدون توجه به این قانون، قطعا دوباره پای 
دلالـــی بـــه مســـاله قراردادهای جدید بـــرای بالا بردن قراردادهـــا )بخوانید حق 

لان خواهد شد.  حساب خود( باز شده و باز هم فوتبال ایران بهشت دلا

   مرگالتزامبهقانون
درســـت از لحظه اعلام رای و در اتفاقی مشـــکوک، برخی مدیران حقوقی که 

اتفاقـــا در فوتبـــال دســـتی بر آتـــش دارند به حمایـــت همه جانبه از رای 
کمیتـــه اســـتیناف پرداخته 
و مدعی شـــدند کـــه ارجاع 
هـــر موضوع و پرونده ای به 

ارکان قضایی با هدف کسر 

، بـــا اصول مســـلم حقوقی منافات دارد. کمیته اســـتیناف به دو دلیل  امتیـــاز
ی را نقض کرد. اولین دلیل رعایت نشدن اصل قانونی  واضح رای کمیته بدو
بودن جرایم و مجازات ها است و دومین دلیل هم این بود که باید سرنوشت 
ی در زمیـــن مســـابقه تعیین شـــود. بـــه همین دلیل رای کمیته اســـتیناف  بـــاز
قابل احترام و کاملا مبتنی بر موازین قانونی اســـت. این در حالی اســـت که 
این دســـته از کارشناســـان به هیچ وجه به سیاست یک بام و دو هوای ارکان 
قضایی فدراســـیون فوتبال اشـــاره نکرده و به این موضوع هم نمی پردازند که 
پـــس کمیتـــه انضباطـــی بر چه اساســـی رای خود درخصوص کســـر امتیاز از 
باشگاه ها را صادر کرد تا چند ماه بعد این آرا نقض و باطل شده و این همه 

سر و صدا به پا شود. 
گـــر به قول آنها در دســـتورالعمل نقل و انتقـــالات، ضمانت اجرای تخطی از  ا
قوانین تعیین نشده است پس کمیته انضباطی با استناد بر چه بند و تبصره ای 
امتیازات را کم کرده تا با شکســـته شـــدن آن، کار به جنگ داخلی در فوتبال 
ایران بکشـــد! در نهایت هم به نظر نمی رســـد اینکه ضمانت اجرایی و التزام 
ی از قانون با حکم جدید در کمیته اســـتیناف فدراســـیون فوتبال از  بـــه پیـــرو
بین رفته نیز برای این دســـته از 
مدیران حقوقی اهمیتی داشته 
باشد که در اظهارات خود به آن 
ی به این مســـاله  نپرداخته و کار

مهم نداشته اند؛ هرچند که به نظر می رسد با این وضعیت، هر نوع قانونگذاری 
در فوتبال ایران نیز منتفی شده باشد. 

گرانشدنبازیکنانمعمولی
ی با کم کردن تعداد سهمیه بزرگسالان، تقریبا  فدراسیون فوتبال در فصل جار
در جهت کیفی شدن لیگ برتر گام برداشته و اتفاقا این موضوع نیز مورد توجه 
ی از آنها جذاب تر شدن رقابت در صدر جدول  کارشناسان قرار گرفته و بسیار

را با این موضوع مرتبط دانستند. 
این در حالی اســـت که با شکســـته شـــدن حکم کمیته انضباطی، باشگاه ها 
یکنان معمولی  برای تقویت خود دوباره شـــاید مجبور به اســـتفاده از همان باز
شوند که یک نیم فصل از لیگ برتر دور مانده اند  با این تفاوت که رقم این دسته 
یکنـــان در بـــازار هیجانـــی فوتبال ایران قطعا افزایـــش پیدا کرده و حالا با  از باز
یکنان معمولی و البته دست نیافتنی  این وضعیت باید شاهد گران شدن باز

یکنان گران قیمت باشیم. شدن باز

   افزایشبدهیسرخابیها
ی ســـرخابی های پایتخـــت در حالی تیم های خـــود را مهیای  در فصـــل جـــار
حضور در میدان کردند که تا خرخره زیر بدهی قرار داشته و در همان ابتدای 
فصل بار ها کار دو تیم به اعتصاب کشـــیده شـــد. نکته جالب اینکه با این 
وضعیت هر دو باشگاه مدعی بودند که با ایجاد سقف بودجه، کلاه گشادی 
گر ســـقفی وجود  بر سرشـــان رفته اما هیچ وقت به این موضوع نپرداختند که ا
نداشت، تامین هزینه های بیشتر برای بستن تیمی مقتدرتر با وجود بدهی های 

سرسام آور چطور محقق می شد. 
با همه این تفاسیر و بدون توجه به این بدهی ها، حالا به نظر می رسد با وجود 
یکنان جدید بدون توجه  تهدیدهای هر دو باشـــگاه در خصوص جذب باز
، میزان بدهی ســـرخابی ها  به قانون ســـقف بودجه، در صورت تحقق این امر
برای نیم فصل دوم افزایش پیدا کرده و به صورت مشخص و به صورت کلی 
در حالی که درآمد جدیدی به منابع درآمدی باشـــگاه ها اضافه نمی شـــود، با 
دور زدن قانون و دیگر بدون توجه ســـقف بودجه، بدهی کل فوتبال ایران نیز 

افزایش پیدا خواهد کرد. 
همـــه اینها در حالی اســـت کـــه قنبرزاده، عضو کارگروه تعیین ســـقف بودجه 
باشـــگاه های لیگ برتری معتقد اســـت قانون سقف بودجه شکست نخورده 
اما واضح است که این قانون ترکی اساسی برداشته و شکستن آن در آینده ای 

نزدیک حتمی خواهد بود. 

آیا نهاد های نظارتی تاج را بابت تبعات نابودی قانون سقف قرارداد ها و افزایش چشمگیر قیمت بازیکنان بازخواست خواهند کرد؟

دلالهارویسقفبرجمیسازند

اکبر احدی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بوکس ایران به مربی خارجی نیاز داشت

سهمیهالمپیکسختاستامادورازدسترسنیست
 با شش ماه و یک سال حضور نمی توان توقعات غیرمعقول از مربی خارجی داشت

تمام نیازهای نکونام برای نیم فصل استقلال

4بازیکنبرای4پست
نیم فصل اول رقابت های لیگ برتر درحالی هفته آینده به پایان می رسد که تکاپوی 
تیم ها برای تقویت خود در نیم فصل از مدت ها قبل آغاز شـــد و به طور حتم با 
باز شدن پنجره زمستانی نقل وانتقالات شاهد اتفاقات جذابی در این ارتباط 
خواهیم بود. نکته قابل توجه در این خصوص اینکه استقلالی ها نیز برای آن که 
از قافله عقب نمانند، از روزهای گذشته با شناخت ضعف های خود، کار خود 
را در جهت اقدام برای تقویت این تیم در نیم فصل دوم آغاز کرده و رایزنی های 
خود را نیز به همین منظور آغاز کرده اند. این در حالی است که جواد نکونام در 
آخرین مصاحبه مطبوعاتی خود به وضوح به جذب چند بازیکن بزرگسال برای 
برطرف کردن نقاط ضعف تیمش اشاره کرده و با وجود آن که اسمی از این افراد 
مطرح نشد اما به نظر می رسد برای باقی ماندن آبی ها در کورس قهرمانی، احتمالا 
جذب برخی از این نفرات برای تیم نکونام به منظور همراهی آنها در نیم فصل 
دوم، از نان شـــب هم واجب تر باشـــد.  بر همین اســـاس از اردوی استقلال خبر 
می رسد کادرفنی این تیم برنامه ریزی های لازم برای جذب چهار بازیکن در چهار 
پست را آغاز کرده که در این بین نام بازیکنان خارجی هم دیده می شود. در واقع 
با تشخیص مربیان استقلال در نیم فصل اول این تیم در چهار پست دفاع میانی، 
هافبک طراح، وینگر و نوک حمله با مشکلات عدیده ای مواجه بوده که باید در 

جهت برطرف کردن آنها اقدامات لازم به عمل بیاید. 

اولویت آبی ها تقویت در فاز تهاجمی است

اورونوفجدیدترینازبکاستقلالی؟
اســـتقلال برای نیم فصل به دنبال تقویت تیم خود اســـت و در این بین و 
درخصوص گزینه خط دفاعی به نظر می رسد با سیگنالی که استقلال 
یلی به تهران  یکن برز و رافائل سیلوا برای هم ارسال کرده اند بازگشت باز
تا حدودی تحقق پیدا کرده به خصوص اینکه با این اتفاق، استقلالی ها 
از رای فیفـــا دربـــاره پرونده مطالبات ســـیلوا نیز رهایـــی پیدا کرده و این 
بازگشت از هر جهت به سود آبی ها خواهد بود. همچنین به جز سیلوا، 
یکن خارجـــی نام برده  از منتظـــر محمـــد عراقـــی نیـــز به عنوان دیگـــر باز
ی به اســـتقلال وجود خواهد داشـــت  می شـــود که احتمال بازگشـــت و
هرچنـــد اولویـــت نکونام برای تقویت تیمش در فاز هجومی خواهد بود؛ 
ینگر و یک مهاجم نوک را مدنظر قرار داده است.  در  جایی که او یک و
این خصوص شـــنیده می شود اوســـتون اورونوف ازبکستانی با 23 سال 
ینگر برای باشـــگاه فوتبال نوبهار  ســـن که در پســـت هافبک هجومی و و
یکن  ی می کند نیز مورد توجه کادر استقلال قرار گرفته است. این باز باز
ی میلادی با تیم ازبک قرارداد داشته و درصورت توافق  تا پایان ماه جار
با اســـتقلال، منعی برای پیوســـتن به این باشگاه نخواهد داشت. پیش 
از این ســـرور جباروف و عزیزبک آمانوف ازبکســـتانی ســـابقه پوشـــیدن 

یگری خود به ثبت رسانده اند.  پیراهن استقلال را در سوابق دوران باز

اعتراض پرسپولیس  به رفتار دوگانه فدراسیون و سازمان لیگ

پشتپردهصدورمجوزبرای6بازیکنسپاهانچهبود؟
یکن خود شامل پیام نیازمند،  کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال روز گذشته اعلام کرد که باشگاه سپاهان تا زمانی که قرارداد 6 باز
هادی محمدی، کاوه رضایی، رضا اســـدی، رضا شـــکاری و احســـان پهلوان را اصلاح نکند نمی تواند از آنها در ادامه بازی های 
لیگ برتر استفاده کند. این درحالی است که این کمیته در رای اولیه خود که در 22 شهریور امسال علیه باشگاه سپاهان صادر 
یکنـــان را تا زمان اصلاح قراردادشـــان محروم کرده بود. در این رابطه یکی از اعضای کارگروه نظارت بر ســـقف  کـــرد نیـــز همیـــن باز
یکنان قرارداد سال دوم شان به طرز عجیبی به 50 میلیارد  قرارداد باشگاه ها به »فرهیختگان« گفت: »واقعیت این است که این باز
تومان برای یک فصل هم رســـیده بود که ما آنها را به کمیته انضباطی گزارش کردیم و این کمیته در رای خود آورد که حتما باید 
قراردادشان اصلاح شود. اما مدیران باشگاه با رایزنی هایی که داشتند توانستند مجوز بازی آنها را تا صدور رای نهایی از سوی 
کمیته استیناف بگیرند. حالا این وسط چطور این مجوز صادرشده فدراسیون باید پاسخگو باشد؟« با توجه به این مساله حالا 
باشـــگاه پرســـپولیس به این مســـاله اعتراض دارد که چرا این مجوز برای گئورگی گولســـیانی صادر نشده است؟ یکی از مسئولان 
اجرایی این باشگاه در گفت وگو با »فرهیختگان« در این زمینه گفت: »زمانی که کمیته انضباطی به کسر امتیاز از پرسپولیس 
یکن تا زمان اصلاح قراردادش اجازه بازی ندارد. در همان مقطع هم دو  به خاطر قرارداد گولسیانی رای داد، اعلام کرد که این باز
مدافع مان در اردوی تیم ملی بودند و دو شب قبل از بازی به اردو اضافه می شدند که حتی پورعلی گنجی هم دچار مصدومیت 
شدید شد. به این خاطر سرمربی تیم خواست هر طوری که شده قرارداد گولسیانی را اصلاح کنیم، چون سازمان لیگ هم نامه داده 
بود که او نمی تواند مقابل پیکان بازی کند. نماینده باشگاه روز بازی برگه قرارداد گولسیانی را نزد او برد تا راضی شود اصلاحاتی 
در قراردادش انجام شود که در ابتدا خیلی ناراحت شد و بعد با اصرار این کار را انجام داد. در این شرایط چطور سازمان لیگ 
یکن سپاهان این اتفاق رخ نداد و این باشگاه در حدود 10  در مورد گولسیانی تا این حد سختگیری کرد اما در مورد قرارداد 6 باز

بازی از این نفرات استفاده کرد؟!«
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محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

مهدیمنصرف
خبرنگار

به دنبال نتایج ضعیف تیم ملی بوکس در مســـابقات جهانی 2023 و بعد از 
آن بازی های آســـیایی هانگژو، مســـئولان فدراسیون بوکس چاره را در انتخاب 
سرمربی خارجی برای تیم ملی دیدند. در اولین گام نیز رینالدو فونتس مربی 
50 ساله کوبایی به کشورمان آمد اما در ادامه گفته شد که گزینه اصلی هدایت 
تیم ملی، فونتانا سرمربی نامدار کوبایی است. مربی 70 ساله ای که سابقه نتایج 
درخشان با تیم ملی تایلند را در دهه 90 میلادی دارد و با توجه به بالا رفتن سنش 
در سالیان اخیر با تیم های بانوان تایلند و مکزیک همکاری داشته است. از 
طرفی در شرایطی که مرحله نخست گزینشی جهانی المپیک پاریس در ابتدای 
اسفندماه برگزار می شود، هنوز خبری از حضور فونتانا در ایران نیست و طبق گفته 
مدیر تیم های ملی قرار است تا اواخر این ماه به تهران بیاید. اکبر احدی، سرمربی 
سابق تیم ملی بوکس در گفت وگو با روزنامه »فرهیختگان« درخصوص حضور 
مربیان کوبایی، شرایط کسب سهمیه المپیک برای بوکس ایران و چشم انداز 

بوکس با حضور مربیان کوبایی صحبت کرد که در ادامه می خوانید. 

حضور رینالدو فونتس کوبایی را در ایران چطور می بینید؟
بوکس ایران به حضور یک مربی خارجی از کوبا، روسیه، قزاقستان یا ازبکستان نیاز 
داشت. این موضوع خواسته جامعه بوکس و علاقه مندان این رشته بود که سرمربی 
تیم ملی ایرانی نباشد و خارجی باشد. امیدوارم با حضور این مربی خارجی نتایج 

خوبی بگیریم. 

شناختی از این مربی دارید؟ 
شناختی از این مربی ندارم و او را نمی شناسم. ما مربیان خوبی در کشور داریم اما 
به خاطر نتایجی که در این مدت گرفته شده، جامعه بوکس دوست داشت سرمربی 

تیم ملی خارجی باشـــد. هرکســـی را به عنوان ســـرمربی می گذاشتند، همه اعتراض 
می کردند. فکر می کنم فدراسیون بوکس با حضور مربی خارجی بهترین تصمیم را 
گرفت. با حضور این مربی شاید خیلی از حواشی  برطرف شود و دیگر شاهد سر و 
صدایی نباشیم. خواسته ورزشکاران نیز این بوده که یک مربی خارجی بیاورند و به 

نظرم در این شرایط تصمیم بدی نیست. 

فکر می کنید مسئولان و جامعه بوکس آنقدر صبور باشند که زمان کافی را در اختیار این 
مربی خارجی قرار دهند؟

مسئولان فدراسیون و تصمیم گیرندگانی که در راس قرار گرفته اند، خودشان قهرمان 
بودند و می دانند با یک ماه، شش ماه و یک سال مربی نمی تواند نتیجه بگیرد. باید 
به این مربی زمان و امکانات بدهند و بعد از آن نتیجه بخواهند. اینکه در یک سال 
سهمیه المپیک بخواهیم یا توقع داشته باشیم که قهرمان المپیک به ما تحویل بدهد، 
غیرمعقول است. باید به این مربی زمان بدهند و چهار سال بعد در بازی های آسیایی، 

قهرمانی جهان و قهرمانی آسیا نتیجه بخواهند و عجله نکنند. 

بسیاری از کارشناسان ازجمله علی مظاهری اعتقاد دارند که چه با فونتس و چه با حضور 
فونتانا در ایران، باید تیم ملی با مربی داخلی در مسابقات گزینشی المپیک شرکت کند؟
علی مظاهری از قهرمانان بزرگ این مملکت است و خودش مربی و کارشناس خوبی 
است و بیراه نیز نمی گوید. در این یکی، دو ماهی که تا مرحله نخست مسابقات گزینشی 
المپیک در ایتالیا زمان داریم، مربیان خارجی هیچ شناختی از ورزشکاران ندارد و به 
، کمک می کردند.  نظر من بهتر بود با مربی ایرانی جلو می رفتند و این مربیان نیز در کنار
در حال حاضر نیز مربیان داخلی در کنار فونتس هستند و می توانند به او کمک کنند. 
فعلا اینکه این تصمیم اشتباه بوده یا نبوده را به کنار بگذاریم و به این مربی کمک کنیم. 

با توجه به پتانســـیل بوکس ایران، به نظر شـــما کســـب ســـهمیه المپیک در دو مرحله 
مسابقات گزینشی جهانی که تنها مدال آوران موفق به کسب سهمیه خواهند شد، برای 

بوکس ایران قابل دستیابی است؟
احتمال دارد بچه ها در همین مسابقات ایتالیا سهمیه بگیرند اما در واقعیت کار بسیار 
ســـخت اســـت ولی دور از دسترس نیســـت. ما در تیم ملی در حال حاضر مدال آور 
جهانی داریم و کسب سهمیه المپیک نیز دور از دسترس نیست اما همان طور که 
گفتم اصلا نباید به فکر ســـهمیه المپیک باشـــیم و باید فدراســـیون یک چشم انداز 
بلندمدت با حضور مربی خارجی داشته باشد و به فکر این باشد که در دوره آینده 

بازی های آسیایی نتیجه بگیرد. 

هنوز مشخص نیست که قرار است تیم ملی با فونتس در مسابقات کسب سهمیه شرکت 
کند یا فونتانا. از طرفی با توجه به شرایط سنی فونتانا و دستمزد سنگین او آیا فدراسیون 

؟ امکان یک برنامه ریزی بلندمدت با حضور او را خواهد داشت یا خیر
اینها را باید فدراسیون پیش بینی کند و اگر قصد دارد از فونتانا استفاده کند از قبل منابع 
مالی آن را تامین کند و بودجه آن را کنار بگذارد. فونتانا را خیلی خوب می شناسم و 
ارتباط خیلی خوبی با او دارم. فونتانا مربی بسیار بزرگی بوده و می تواند طراح، برنامه ریز 

و مدرس بسیار خوبی برای فدراسیون بوکس باشد. 

با توجه به اینکه فونتانا 70 ساله است، آیا می تواند سرمربی خوبی نیز برای طولانی مدت 
باشد؟

او می تواند برنامه ریزی کند و دستیارانش برنامه های او را اجرا کنند و فونتانا نیز نظارت 
داشته باشد. ترکیب حضور فونتانا و فونتس خیلی می تواند به بوکس ما کمک کند. 
فونتانا تجربیات بسیار زیاد و کارنامه بسیار درخشانی دارد و در بحث آموزش خیلی 

می تواند به مربیان ما کمک کند. 

در صورت حضور فونتانا آیا حاضر هستید در کادر او حضور داشته باشید؟
کنار آدمی بزرگی مانند فونتانا نه تنها برای من بلکه برای هر مربی ایرانی می تواند یک 
افتخار باشد. فونتانا را به خوبی می شناسم. او زمانی که سرمربی تیم ملی تایلند بود 

به خاطر 50 گرم باعث حذف من از مسابقات آسیایی شد. در وزن کشی ها خیلی 
وقت هـــا 100 گـــرم بـــالای وزن را نیز قبول می کردند اما زمانی که با بوکســـور تایلند بازی 
داشتم، پشت باسکول ایستاد و 50 گرم بالاتر بودن وزن من را قبول نکرد و درنهایت 
به خاطر اینکه زمانی برای کم کردن وزن باقی نمانده بود از مسابقات حذف شدم. 
بعد از آن ارتباط خیلی نزدیکی با هم گرفتیم و دوست شدیم. می دانم مربی خیلی 
بزرگی است و کارنامه او درخشان است. من از خدایم است که فونتانا به ایران بیاید 

و در کنار او کار کنم. 


